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Gemeenteraad  Gooise Meren 
 

Informatieve vragen van feitelijke/technische aard  (in plaats van telefonisch contact) 

Van : Lars Voskuil, PvdA Gooise Meren 
   
Datum indiening : 29 november 2017 
   
Betreft : Prestatieafspraken Woningcorporaties 

 
    
   
Beantwoording wordt 
standaard op BIS gezet 

: JA 

   
Datum toezending 
antwoord 

: 5 december 2017 

 

Inleiding 
Van verschillende kanten krijgen wij signalen dat de totstandkoming van de nieuwe prestatieafspraken met de 
woningcorporaties en huurdersorganisaties moeizaam verloopt.  
 
Dit brengt ons tot de volgende vragen: 
 
Vraag 1 
Is het juist dat er een impasse is in de onderhandelingen over de nieuwe prestatieafspraken? 
 
Vraag 2 
Zo ja, op welk(e) punt(en) speelt dit? 
 
Vraag 3 
Wat is de aard van de impasse(s)  
 
Vraag 4 
Wanneer denkt u de nieuwe prestatieafspraken in concept aan de raad voor te kunnen leggen? 
 
Beantwoording 
De woningcorporaties, huurdersorganisaties en de gemeente hebben gezamenlijk besloten dat het komen tot 
prestatieafspraken meer tijd kost. Dit om tot een zorgvuldige uitwerking te komen van de verschillende 
onderwerpen en te komen tot goede prestatieafspraken.  
Het belangrijkste onderwerp van gesprek op dit moment is  het thema beschikbaarheid. Dit gaat dan met 
name om de ontwikkeling van de sociale (huur)voorraad, specifiek de verkoop van sociale huurwoningen en de 
(beperkte) beschikbaarheid van nieuwbouwlocaties.  
De verwachting is dat de prestatieafspraken uiterlijk in februari kunnen worden ondertekend. Verdere uitloop 
in de planning achten de partijen niet wenselijk.   
  

  


